
 

Protokoll fört vid Norrtälje södra jaktvårdskrets årsmöte 

23-februari 2025 kl 16.00 

1. Kretsens ordförande Svante Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
Fredrik Lund vice ordförande i länsföreningen var på plats och informerade om 
jägareförbundets arbete just nu och under kommande år -2025. 

2. Dagens deltagarlista fastställdes som röstlängd. 

3. Val av årsmötesfunktionärer. 

a) Val av ordförande för mötet Svante Nilsson. 

b) Val av två personer jämte ordförande att justera årsmötesprotokollet, Mats Johansson, 
Patrik Engman. 

c) Anmälan om styrelsen utsedd sekreterare, Åsa Jonsson. 

4. Årsmötet var stadgeenligt kallat. 

5. Dagordningen fastställdes,  Övriga frågor svenska jägareförbundets vilt undersöknings 
kurs. 

6. Styrelsens förvaltningsberättelse, samt verksamhetsberättelsen för år 2024 godkändes. 

7. Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes. 

8. Balansräkningen fastställdes. 

9. Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet. 

10.  Svante Nilsson valdes till styrelsens ordförande. 

11. Val av styrelseledamöter på (2 år) 

I tur att avgå: Jonas Eriksson, Anders Jansson, Mikael Löveström. 

Omval på : Samtliga 

 

Val av styrelsesuppleanter på (2 år) 

I tur att avgå: Magnus Carlsson, Björn Pettersson. 

Omval på samtliga. 

 

12. Val av två revisorer och en suppleant för 2025. Omval på  Tord Jansson, Svante 
Österman, suppleanten Göte Österman. 

13. Val av två ombud och två suppleanter till länsföreningens stämma 2025. Årsmötet tog 
beslut om att detta skulle styrelsen ta på nästa styrelsemöte. 

 



14. Val av valberedning för 2025: Sk, Arne Landberg valdes, Lena Pettersson ställde sig inte 
tillgänglig för omval,  beslut togs därför av årsmötet av att val av fler till valberedningen 
ska ligga på styrelsen. 

15. Val av utbildningsansvarig: Omval av Tord Jansson. 

16. Val av ungdomsansvarig: Omval av Joel Sund. 

17. Representanter till Skärgårdsrådet-24. Omval på Tord Jansson, Peter Windholz. 

18. Styrelsens förslag. 

a) Inga inkomna frågor eller förslag från länsföreningen. 

b)  Inga inkomna motioner. 

c) Övriga ärenden: Viltundersöknings kurs, Svante ska snarast kolla upp när den 
kommer att finnas tillgänglig. 

Jonas Eriksson informerar om att Starrmora stigen i år firar 40 år, och därför kommer 
det att planeras lite extra för det. 

19. Bestämmande av sätt att kalla till nästa årsmöte/ extra möte. Förslag: Skriftlig kallelse via 
mail, annons i Svensk jakt, och kretsens hemsida.  Årsmötet beslutar att dessa sätt att 
kalla är fullkomliga. 

20. Ordförande tackar för deltagandet och avslutar årsmötet för-2025 

Efter årsmötet tackade Svante Nicke Liiw för sitt jobb i NVR, både som samordnare, 
kontaktman, och eftersöksjägare, med ett träsnidat (slafat) av Tord Jansson. 

Efter årsmöte och kaffe fick medlemmarna på plats information om drönarinventering 
av älg, av Mattias på , viltinventering.se  viket var uppskattat, det fanns många frågor, 
och Mattias hade bra svar. 

Justeras: §§ 1-20 

________________________                           ________________________ 

  Justeras:     Mats Johansson                                 Patrik Engman                                               
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Svante Nilsson Mötesordförande 
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Mötessekreterare: Åsa Jonsson              
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E-post:  norrtaljesodra@abkrets.se                                                                                         
Hemsidan: https://krets.jagareforbundet.se/norrtaljesodra/ 


